
PROTOKÓŁ Nr XXVIII/2017

z obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu, która odbyła się w dniu 17 maja 2017 r. w
świetlicy wiejskiej w miejscowości Jeziorno gm. Dzierzgoń.

Ad punktu 1 porządku obrad 

Wiceprzewodniczący Rady – Grzegorz Murawski o godz. 15:30 otworzył XXVIII sesję
Rady Miejskiej w Dzierzgoniu i po powitaniu gości zaproszonych i radnych oświadczył,  iż
zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu Rady
wynoszącego 15 osób stanowi quorum do podejmowania uchwał. 

NIEOBECNI:
1. Zbigniew Przybysz – Przewodniczący Rady Miejskiej 
2. Mirosław Szmigiel – radny Rady Miejskiej w Dzierzgoniu 
3. Emilia Tkacz – radna Rady Miejskiej w Dzierzgoniu
4. Dariusz Miszczuk – radna Rady Miejskiej w Dzierzgoniu

W załączeniu lista obecności 
/załącznik nr 1/ 

Ponadto w sesji brali udział:

1. Elżbieta Domańska – Burmistrz Dzierzgonia
2. Alicja Podlewska – Sekretarz gminy Dzierzgoń
3. Halina Redlin – Skarbnik Dzierzgonia
4. Alicja Podlewska – Sekretarz Gminy
5. Lech Zieliński – Kierownik Referatu Techniczno – Inwestycyjnego
6. Jerzy Sulim – Z-ca Kierownika Referatu Techniczno – Inwestycyjnego
7. Wojciech Budziński – p.o. Kierownika GK
8. Marta Budzińska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dzierzgoniu
9. Aleksander  Ratajczak  –  Prezes  Rejonowego  Przedsiębiorstwa  Wodociągów

i Kanalizacji
10. Magdalena Grodecka – Dyrektor Dzierzgońskiego Ośrodka Kultury
11. Jolanta Szewczun – Przewodnicząca Rady Powiatu Sztumskiego 
12. Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli
13. Mieszkańcy miejscowości Jeziorno

W załączeniu listy obecności
                 /załącznik nr 2-3/

Ad punktu 2 porządku obrad 

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad, który rada przyjęła
jednomyślnie:

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2) Przyjęcie ewentualnych zmian zgłoszonych do porządku obrad.
3) Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 29 marca 2017 

r.



4) Przedstawienie informacji z działalności Burmistrza Dzierzgonia w okresie między 
sesjami:
a) przedstawienie informacji,
b) dyskusja i przyjęcie informacji.

5) Wnioski i zapytania.
6) Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pożytku

Publicznego za rok 2016:
a) przedstawienie sprawozdania,
b) dyskusja i przyjęcie sprawozdania.

7) Zmiana budżetu gminy na 2017 r:
a) przedstawienie projektu uchwały,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

8) Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dzierzgoń:
a) przedstawienie projektu uchwały,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

9) Zmiana uchwały Nr XVII/214/2017 Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 29 marca 
2017 roku w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 
ustroju szkolnego:

a) przedstawienie projektu uchwały,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

10) Rozpatrzenie skargi na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Dzierzgoniu.

a) przedstawienie projektu uchwały,
b) stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

11) Zmiana nazwy ul. Gen. Aleksandra Zawadzkiego na Tadeusza Zawadzkiego „Zośki”:
a) przedstawienie projektu uchwały,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

12) Zmiana nazwy osiedla im. Janka Krasickiego na osiedle im. Ignacego Krasickiego:
a) przedstawienie projektu uchwały,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

13) Regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Dzierzgoń:
a) przedstawienie projektu uchwały,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

14) Szczegółowy sposób i zakres świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów na 
terenie gminy Dzierzgoń:

a) przedstawienie projektu uchwały,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

15) Uchwalenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie 
miasta Dzierzgoń – ul. Pogodna:

a) przedstawienie projektu uchwały,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.



16) Udzielenie pomocy rzeczowej województwu pomorskiemu w zakresie wykonania 
„Dokumentacji projektowej remontu i przebudowy odcinka drogi wojewódzkiej DW 
527 ul. 3 Maja w Dzierzgoniu, gmina Dzierzgoń, powiat sztumski, woj. Pomorskie”:

a) przedstawienie projektu uchwały,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

17) Odpowiedzi na wnioski i zapytania.
18) Wolne wnioski radnych.
19) Komunikaty Przewodniczącego Rady.
20) Zamknięcie sesji.

Ad punktu 3 porządku obrad 

Protokół z XXVII sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 29 marca 2017 r. Rada
Miejska w Dzierzgoniu przyjęła jednomyślnie bez uwag.

Ad punktu 4 porządku obrad

Burmistrz – Elżbieta Domańska przedstawiła informację z działalności za okres między 
sesjami,          tj. od 29 marca 2017 r. do 17  maja 2017 r.

/załącznik nr 4/

Ad punktu 5 porządku obrad

Tomasz Przybilski zapytał od kiedy będzie wykonywany budżet obywatelski?
Mieszkaniec Jeziorna zapytał o drogę do Jeziorna, ponieważ jest to nowa droga nowa a

już jest pęknięcie, czy zostanie to naprawione?
Teresa Bończoszek zapytała kiedy we wsi Jeziorno będzie robiona droga? Jest ona w

strasznym stanie. Dziękuje za przybycie, chciałaby aby po sesji przeszli się i zobaczyli.
Mieszkaniec – Tadeusz Mazurek zapytał czy urząd jest dla podatnika, czy  na odwrót?

Został ostatnio wyrzucony z urzędu przez Kierownika. Dodał,  że ogrodzenie w świetlicy w
Poliksach zostało źle wykonane, z płyt popękanych a termin gwarancji mija 27 maja. Dwa razy
zgłaszał  to a  nic  nie  zostało  poczynione.  Zapytał  także,  jaki  cel  był  sprowadzania  razy do
Poliks geodety bez efektów?  Gmina remontuje drogę wojewódzką za pieniądze podatników,
droga pomiędzy Ankamatami a Poliksami. Dlaczego gmina wykasza drogi powiatowe a nie
kosi się dróg gminnych?

Ad punktu 6 porządku obrad

Sprawozdanie  sprawozdania  z  realizacji  Programu  Współpracy  z  Organizacjami
Pożytku Publicznego za rok 2016 przedstawiła Sekretarz – Alicja Podlewska. 

/załącznik nr 5/

Dyskusji nie było.
Rada Miejska w Dzierzgoniu jednomyślnie przyjęła powyższe sprawozdanie.

Ad punktu 7 porządku obrad

a) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 przedstawiła Skarbnik – Halina
Redlin.

/załącznik nr 6/



b) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

c)
Radny – Ryszard Świder poinformował, że aport pieniężny wnoszony do ZGKiM w

kwocie 326 000 zł.  Jego opinia jest taka, że zasadnym jest wspomóc spółkę, gdyż spółka
wykonuje zadania gminy. Będzie się temu przyglądał bardzo, bo jest to duży kredyt zaufania,
widać poprawę, wpływają już czynsze.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały.
Uchwałę w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok Rada jednomyślnie. W głosowaniu
brało udział 11 osób. 

W załączeniu Uchwała nr XXVIII/223/2017
/załącznik nr 7/

Ad punktu 8 porządku obrad

a) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dzierzgoń
przedstawiła  Skarbnik – Halina Redlin.

/załącznik nr 8/

b) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

c)

Dyskusji nie było.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Uchwałę

w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Dzierzgoń Rada  podjęła
jednomyślnie.

W załączeniu Uchwała nr XXVIII/224/2017
/załącznik nr 9/

Ad punktu 9 porządku obrad

a) projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XVII/214/2017  Rady  Miejskiej
w  Dzierzgoniu  z  dnia  29  marca  2017  roku  w  sprawie  dostosowania  sieci  szkół
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego przedstawiła  Sekretarz – Alicja
Podlewska. 

/załącznik nr 10/
b) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

Dyskusji nie było.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Uchwałę

w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/214/2017 Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 29 marca
2017 roku w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju
szkolnego Rada podjęła następująco:  9 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące. W głosowaniu
brało udział 11 radnych. 

W załączeniu Uchwała nr XXVIII/225/2017
/załącznik nr 11/



 Ad punktu 10 porządku obrad

a) projekt  uchwały w sprawie rozpatrzenia  skargi  na działalność  Dyrektora  Miejskiego
Ośrodka Pomocy Społecznej w Dzierzgoniu przedstawiła Sekretarz – Alicja Podlewska.

/załącznik nr 12/
b) Komisja Rewizyjna uznała zarzuty w skardze za całkowicie bezzasadne.

c)
Dyskusji nie było.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Uchwałę

w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Dyrektora  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy
Społecznej w Dzierzgoniu z uznaniem skargi za bezzasadną Rada podjęła jednomyślnie.

W załączeniu Uchwała nr XXVIII/226/2017
/załącznik nr 13/

Ad punktu 11 porządku obrad 

a) projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ul. Gen. Aleksandra Zawadzkiego na Tadeusza
Zawadzkiego „Zośki” przedstawił p.o. Kierownika GK – Wojciech Budziński.

/załącznik nr 14/
b) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

Krzysztof Haber zapytał czy radni mają wpływ na to, odpowiedziano, że do narzuca się z
góry.  Ta  kwestia  poruszana  była  wcześniej,  mieszkańcy  byli  przeciw.  Czy  rada  musi  być
zmuszana  aby zmieniać  te  ulicę?  Chciałby  uszanować wolę  mieszkańców,  którzy  nie  chcą
zmiany nazw ulic.

Radny – Ryszard Świder nawiązał do wypowiedzi kolegi, ponieważ były konsultacje na ten
temat  z  mieszkańcami,  mieszkańcy  są  przeciw,  bo  zmiana  niesie  za  sobą  wymianę
dokumentów. Ustawa z kwietnia 2016 r. chyba zobowiązuje radę do tego. Ucierpią wszyscy,
którzy prowadzą działalność gospodarczą przy tych ulicach.

p.o.  Kierownika  GK  –  Wojciech  Budziński  odpowiedział,  że  gdyby  rada  nie  podjęła
uchwały, zostanie nadana zmiana nazwy ul. przez wojewodę, ponieważ działalność tych ludzi,
którzy są patronami tych ulic nie zbyt dobrze wpisali się w historię polski. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Uchwałę w
sprawie  zmiany nazwy ul. Gen. Aleksandra Zawadzkiego na Tadeusza Zawadzkiego „Zośki”
Rada podjęła następująco: 8 głosów „za”, 3 głosy „wstrzymujące”. W głosowaniu brało udział
11 radnych.

W załączeniu uchwała Nr XXVIII/227/2017
/załącznik nr 15/

Ad punktu 12 porządku obrad

a) projekt  uchwały w sprawie zmiany nazwy osiedla  im.  Janka Krasickiego na osiedle  im.
Ignacego Krasickiego przedstawił p.o. Kierownika GK – Wojciech Budziński. 

/załącznik nr 16/
b) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.



Dyskusji nie było.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Uchwałę w

sprawie  zmiany nazwy osiedla  im.  Janka Krasickiego na osiedle  im.  Ignacego Krasickiego
Rada podjęła w następujący sposób: 9 głosów „za” 3 głosy „wstrzymujące”.  W głosowaniu
brało udział 11 radnych.

W załączeniu uchwała Nr XXVIII/228/2017
/załącznik nr 17/

Ad punktu 13 porządku obrad 

a) projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie
gminy Dzierzgoń przedstawił p.o. Kierownika GK – Wojciech Budziński. 

/załącznik nr 18/
b) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Uchwałę
w sprawie  regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  gminy  Dzierzgoń Rada
podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 11 radnych.

W załączeniu uchwała Nr XXVIII/229/2017
/załącznik nr 19/

O 16.20  Wiceprzewodniczący Rady ogłosił 10 min przerwy.

O 16.30 wznowiono obrady XXVIII sesji Rady Miejskiej. 

Ad punktu 14 porządku obrad

a) projekt  uchwały  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług
w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości
i  zagospodarowania  tych  odpadów  na  terenie  gminy  Dzierzgoń  przedstawił  p.o.
Kierownika GK – Wojciech Budziński. 

/załącznik nr 20/
b) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

Dyskusji nie było.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Uchwałę

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów
komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów  na  terenie
gminy Dzierzgoń Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział  11 radnych.

W załączeniu uchwała Nr XXVIII/230/2017
/załącznik nr 21/

Ad punktu 15 porządku obrad

a) projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego w obrębie miasta Dzierzgoń – ul.  Pogodna przedstawił Kierownik RTI –
Lech Zieliński.

/załącznik nr 22/



b) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

c)
Dyskusji nie było.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Uchwałę w
sprawie  uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie
miasta  Dzierzgoń  –  ul.  Pogodna  Rada  podjęła  następująco:  10  głosów  „za”,  1  głos
„wstrzymujący”   . W głosowaniu brało udział 11 radnych.

W załączeniu uchwała Nr XXVIII/231/2017
/załącznik nr 23/

Ad punktu 16 porządku obrad

a) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej województwu pomorskiemu w
zakresie wykonania „Dokumentacji  projektowej remontu i przebudowy odcinka drogi
wojewódzkiej DW 527 ul. 3 Maja w Dzierzgoniu, gmina Dzierzgoń, powiat sztumski,
woj. Pomorskie” przedstawił Kierownik RTI – Lech Zieliński.

/załącznik nr 24/
b) Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

Dyskusji nie było.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Uchwałę w

sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  województwu  pomorskiemu  w  zakresie  wykonania
„Dokumentacji projektowej remontu i przebudowy odcinka drogi wojewódzkiej DW 527 ul. 3
Maja  w  Dzierzgoniu,  gmina  Dzierzgoń,  powiat  sztumski,  woj.  Pomorskie”  Rada  podjęła
jednomyślnie. 

W załączeniu uchwała Nr XXVIII/232/2017
/załącznik nr 25/

Ad punktu 17 porządku obrad

 Burmistrz  odpowiedziała  na  pytanie  o  drodze  do  Jeziorna,  że  była  zrobiona  z
modernizacji  dróg  rolniczych  na  płyty  był  wylany  asfalt,  dlatego  pęka.  Większość  ulega
zniszczeniu,  przez  cienką  warstwę  drogi.  Będzie  starać  się  remontować  gruntownie  z
odpowiednią podbudową.

Burmistrz  dodała,  że  jeżeli  chodzi  o  geodetę,  to  przyjęta  została  zasada,  że  prace
naprawcze i inwestycje stara się sprawdzać czy jest zgodna z mapami geodezyjnymi. Najpierw
należy regulować granice.  Droga 515 jest  do przebudowy i  remontu  dlatego do inwestycji
świetlicy w Poliksach trzeba było wytyczyć drogę dojazdową, jest tam zaplanowany chodnik.
Regulowane jest to prawnie aby można było zrobić to zgodnie z prawem.

Burmistrz- Elżbieta Domańska odpowiedziała, że droga Poliksy – Ankamaty zostanie
sprawdzone, ale z tego co wie to gmina przejęła drogę. 

Burmistrz  odpowiedziała  o  drodze  przez  wieś  Jeziorno,  to  został  zrobiony wstępny
kosztorys, droga jest w złym stanie. Jest kosztorys na wykonanie najgorszego odcinka 150 m
na zasadzie położenia płyt yomb dwa pasy, koszt 49 918 zł, będą się zastanawiać i jeżeli będą
środki w budżecie będą to realizować.

Burmistrz  korzystając z okazji  poprosiła  Przewodniczącą powiatu o wspomożenie w
powiecie gminy w sprawie próśb i pism, wiele dróg jest zgłaszanych. Na bieżąco są wysyłane
pisma o uszkodzeniach chodników i dróg. 



Lech Zieliński  przeprosił mieszkańca za zachowanie w urzędzie. Jego zachowanie było
niestosowane.

Burmistrz – Elżbieta Domańska odpowiedziała, że urząd jest dla mieszkańców, proszę
zgłaszać uwagi do niej, pracownicy są po to aby służyć mieszkańcom.  

Burmistrz odpowiedziała, że ogrodzenie przy świetlicy w Poliksach,  na wniosek była
powołana  komisja  i  nie  stwierdzono  pęknięć  i  uszkodzeń,  w  wyniku  odpadów na  płytach
pokazują się defekty. 

Tadeusz  Markowicz  odpowiedział,  że  jego  zdaniem  była  komisja  dwa  razy,  za
pierwszym razem stwierdziła, że naruszone zostało ponad 20 płyt. Ma pismo jak zgłaszał, że
tam jest niebezpiecznie, i od listopada nie zrobione zostało kompletnie nic. 

Burmistrz  odpowiedziała,  że  była  komisja  w  skład  której  wchodził  wykonawca  i
pracownik Urzędu i  spisany jest protokół. Jeżeli wykonawca produkuje płyty i jest gwarancja
od wykonawcy.  

Ad punktu 18 porządku obrad

Radny – Ryszard Świder wniosek o wykorzystanie dokumentacji targowiska, czy jest
możliwość wykorzystania  dokumentacji  wykonanej  wcześniej?  I  tylko  wprowadzić  zmiany,
aby zmniejszyć  koszty.  Pewne aspekty muszą zostać zmienione.  Chciałby aby wykorzystać
dokumentację.

Burmistrz odpowiedziała, że było to analizowane i dokumentacja była bardzo rozbieżna
od wymogów, na które można składać projekt, dlatego zmuszeni byli zmienić dokumentację. 

Ryszard Świder zauważył, że sama wizja można zostać wykorzystana.
Burmistrz odpowiedziała, że wizja to jedno a dokumentacja to drugie.  
 Ryszard Radny Świder poprosił w imieniu mieszkańców o przegląd lamp przy u. 3

Maja, ponieważ są przepalone żarówki i jest ciemno. 
Radny  –  Ryszard  Świder  pogratulował  Stowarzyszeniu  i  Pani  sołtys,  ponieważ  był

uczestnikiem otarcia  świetlicy na porządku kadencji,  tamtą część gdzie porastały pokrzywy
powstał przy zaangażowaniu Stowarzyszenia plac zabaw. Macie ogromne poparcie radnego w
sprawie przebudowy drogi, ponieważ ludzie aktywni zasługują na to, aby ich wspierać. 

Radna – Wiesława Grzegowska przytoczyła pismo mieszkańców ul Betoniarzy, którzy
proszą o okoszenia i uprzątnięte oraz w zimę odśnieżanie,  poprosiła aby się temu przyjrzeć.

Wojciech  Budziński  odpowiedział,  że  okoszenia  w  mieście  i  poza  miastem  są
zaplanowane. 

Radny – Bogdan Toporkiewicz zgłosił wniosek formalny, bo drogi i ulicę w mieście jak
np. ulica Przytulna zlokalizowana w centrum osiedla jest drogą powiatową. Na gminę staramy
się robić naciski i starać się aby gmina przyspieszyła remonty dróg, ale drogi powiatowe są
rzadkością do zrobienia, korzystając z i pracownicy urzędu poprosił aby pracownicy podjęli
rozmowy z powiatem aby dokonać remontów dróg powiatowych zlokalizowanych w środku
miasta wspólnie z powiatem i gminą, a potem przejąć te drogi. Ponieważ drogi osiedlowe nie
są  remontowane  przez  powiat,  bo  to  jest  bez  sensu  żeby  w  środku  osiedla  były  drogi
powiatowe. 

Bogdan Toporkiewicz dodał, że przy os. Jana Pawła prosił o zwrócenie uwagi na drogę,
ponieważ są kilkukrotnie zapadnięcia chodników i jezdni. Mieszkańcy proszą aby to przełożyć
i wyrównać, bo jest katastrofa.

Wiesława  Grzegowska  odczytała  pismo  z  tamtego  roku,  które  zostało  złożone  w
Starostwie o zainstalowanie progów zwalniających przy ul. Limanowskiego, a odpowiedzi nie
uzyskami. Poprosiła o wykonanie tych progów. 

Wiceprzewodniczący – Grzegorz  Murawski poprosił o wykoszenia przy jeziorze Kuksy
były szybciej. 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Jolanta Szewczun zaproponowała aby zacząć ze sobą
współpracować  Starostwo  i  gmina.  Starostwo  powiatowe  realizuje  z  gminami  i  z  gminą



Dzierzgoń wiele projektów, i tylko dzięki dobrej współpracy więcej można zrobić. Mówi się o
wysyłaniu  pism,  ale  czasem  trzeba  usiąść  do  stołu  i  normlanie  porozmawiać.  Propozycja
oddania tych dróg w środku osiedli to pewnie „miód na serce Starosty”. Starostwo kilkakrotnie
zwracało  się  o  to  żeby  takie  drogi  przejąć  przez  gminę  wyremontowane   w  ramach
schetynówki. Droga ul. Traugutta jest wpisana do remontu ale ten projekt jest daleko na liście
na  pewno  nie  został  zakwalifikowany  do  dofinansowania.  W  ramach  okoszeń  są
przygotowywane przetargi i są realizowane zadania. W kwestiach merytorycznych rozmawia z
pracownikami,  kierownikami  i  naczelnikami  i  poprosi  o  zwrócenie  uwagi  na  drogę  przy
Kuksach, jak widać została ona ładnie odkrzaczona. 

Burmistrz ustosunkowała się, że wielokrotnie powtarzała że jest otwarta na współpracę,
zapraszała Starostę na spotkania, kilka się odbyło, wyjaśniała wiele spraw na spotkaniach, nie
tylko  są  pisane  pisma,  wiele  razy  mailowo i  telefonicznie  jest  załatwiane.  Jest  otwarta  na
współpracę z powiatem. Bardzo często zaprasza Starostę do gminy. Starostwo ogłosiło przetarg
bardzo późno w tamtym roku na sprzątanie.  Prosiła aby Starostwo wyremontowało chociaż
jedną drogę powiatową na ternie gminy, ponieważ przy wspólnym finansowaniu uda się wiele
zrobić.  Gmina  zgłosiła  ul.  Pogodną  do schetynówki  i  została  ona  wycofana,  weszły  nowe
przepisy,  które określały nowe punkty,  można było  złożyć  2 drogi,   i  patrzono na których
można  uzyskać  najwięcej  i  wybrano  drogi,  które  mogły  uzyskać  punkty.  Był  na spotkaniu
pracownik ze  Starostwa,  który pisze  projekt  i  wyraźnie  zasugerował  drogi,  które mogą się
zakwalifikować aby dostać dofinansowanie.

Jolanta Szewczun dodała, że bardzo się z tego cieszy, że jest taka chęć, powinno być jak
najlepiej dużo wspólnego można zrobić dla mieszkańców przez jeszcze półtora roku. Trzeba
się  pochylić  i  wybrać  co  lepiej  zrobić  czy  wybudować  km drogi,  która  będzie  stanowiła
komunikację, czy wyciąć w całej gminie przy drogach jemioły, trzeba dokonywać wyborów,
ponieważ jest określony budżet. Dodała, że to gmina wycofała ul. Pogodną ze schetynówki,
ponieważ zmieniły się przepisy i gmina miała przygotowane 4 wnioski,  to gmina decyduje,
które drogi wchodzą do schetynówki.  Pan Szota wskazuje co jest najbardziej  punktowane i
najkorzystniejsze  w  pozyskaniu  środków,  ale  każda  gmina  wskazuje  odcinek,  który  jest
preferowany.

Ad punktu 19 porządku obrad 

Brak Komunikatów Wiceprzewodniczącego Rady.

Ad punktu 20 porządku obrad 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady – Grzegorz Murawski
o godz. 17:20 zamknął XXVIII sesję Rady Miejskiej w Dzierzgoniu.

   Protokołowała:                                                                       Wiceprzewodniczący Rady:

Karolina Piekarska                      Grzegorz Murawski


